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Verksamhetsberättelse för PRO Värmdö verksamhetsåret 2021  

Styrelsen har under verksamhetsåret haft tio protokollförda sammanträden. På grund 

av Pandemin som slog till i mars har några möten hållits som videomöten. 

Våra månadsmöten ställde vi in hela våren. Restriktionerna från Folkhälsomyndigheten 

förbjöd folksamlingar på mer än 8 personer. 

Efter sommaren lättade smittspridningen lite och PRO Värmdö genomförde 

månadsmötet i september. Vi träffades i Bygdegården där vi kunde duka med stora 

mellanrum mellan borden. Elvis, dvs. ”Love me tender” Anders Björk och Jonas 

Hoffner besökte oss. Guldkanten hade gjort goda landgångar till oss. 

Även i oktober genomförde vi vårt månadsmöte. Denna gång i Diamantens lokal på 

Kullsvedsvägen. Då fick vi besök av Jan Olsén som berättade om Stockholms skärgård 

och visade vackra bilder. 

I november firade vi att föreningen fyllde 55 år. Åter igen i Bygdegården där Guld-

kanten hade gjort i ordning fina ostbrickor åt oss och också fixat vin både med och utan 

alkohol. Kaffe och tårtor, också från Guldkanten, serverades, På scen satt en sju-manna-

orkester, LeffeZ. Det blev en riktigt trevlig födelsedagsfest. 

Kulturgruppen fick möjlighet att gå på teater under hösten. Vi såg The Sound of Music 

på Stadsteatern, en härlig föreställning! På Oscarsteatern såg vi Rain Man, en gripande 

föreställning där två av skådespelarna kom från Värmdö. 

Sen kom nya restriktioner och ökad smittspridning och vi tvingades ställa in vårt 

efterlängtade julbord.  

Styrelsen hoppas nu att vi nästa verksamhetsår ska kunna öppna vår verksamhet som 

vanligt igen 
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